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Privacy Notice 
 

For the purpose of processing and validating an application for reimbursement under the Small Business 
Health & Safety Training Program the name of the individual taking the health and safety representative 
training and their email will be disclosed to the Ministry of Labour, Immigration, Training and Skills 
Development.  

By proceeding with purchasing or registering for this course, you hereby consent to the collection and 
processing of information, as applicable, by the Ministry and its third-party service providers for the 
purposes set out above.  

Any questions about the collection, use, and disclosure of personal information for the Small Business 
Health and Safety Training Program can be directed to the Training and Awareness Branch, Prevention 
Division, Ministry of Labour, Training and Skills Development by email at 
PreventionFeedback@ontario.ca or by phone at 1-416-212-9871.  

 

Aux fins du traitement et de la validation d’une demande de remboursement dans le cadre du 
Programme de formation en santé et sécurité pour les petites entreprises, le nom de la personne qui 
suit la formation de DSS et son adresse courriel seront divulgués au ministère du Travail, de la Formation 
et du Développement des compétences. 

En procédant à l’achat ou à l’inscription pour ce cours, vous consentez par la présente à la collecte et au 
traitement de l’information, selon le cas, par le ministère et ses fournisseurs de services tiers aux fins 
énoncées ci-dessus. 

Toute question concernant la collecte, l’utilisation et la divulgation de renseignements personnels pour 
le Programme de formation en santé et sécurité pour les petites entreprises peut être adressée à la 
Direction de la formation et de la sensibilisation, Division de la prévention, ministère du Travail, de la 
Formation et du Développement des compétences, par courriel à PreventionFeedback@ontario.ca ou 
par téléphone au 1-416-212-9871. 
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